



## HOT TOYS 大型珍藏人偶展覽 @香港動漫電玩節 2023

### 八號(或以上)熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號下的安排

	2023 年 7 月 28 日	2023 年 7 月 29 日
如天文台發出八號(或以上)熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號於上午 8 時正仍然懸掛	<ul style="list-style-type: none"><li>• 已登記的該日預訂資格將更改至 7 月 30 日。</li><li>• 7 月 28 日《星球大戰前傳: 黑帝君臨》安納金·天行者 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (350 套) 和《蝙蝠俠三部曲》小丑 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (400 套) 的所有預訂配額將更改至 7 月 30 日。</li><li>• 因 7 月 28 日惡劣天氣而受到改期影響的預訂人仕，必須在 7 月 30 日遵循已預約的同一時段進行預訂。</li><li>• 即使八號風球或黑色暴雨警告在 7 月 28 日上午 8 時正後任何時間除下，該天的預訂資格仍會更改至 7 月 30 日。</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 已登記的該日預訂資格將更改至 7 月 30 日。</li><li>• 7 月 29 日《星球大戰前傳: 黑帝君臨》安納金·天行者 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (350 套) 和《蝙蝠俠三部曲》小丑 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (400 套) 的所有預訂配額將更改至 7 月 30 日。</li><li>• 因 7 月 29 日惡劣天氣而受到改期影響的預訂人仕，必須在 7 月 30 日遵循已預約的同一時段進行預訂。</li><li>• 即使八號風球或黑色暴雨警告在 7 月 29 日上午 8 時正後任何時間除下，該天的預訂資格仍會更改至 7 月 30 日。</li></ul>



	<ul style="list-style-type: none"> <li>取貨順序將按照預訂人仕原始登記的預訂資格順序安排。</li> <li>《幪面超人 BLACK SUN》黑日及影月 1:6 比例珍藏人偶 (特別版) 各 100 套現貨產品將更改至 7 月 30 日發售</li> </ul> <p>*原已預約 7 月 28 日 10:30 – 13:30 時段之人仕，將改為必須於 7 月 30 日 10:30 – 13:30 進行預訂</p> <p>*原已預約 7 月 28 日 14:00 – 17:00 時段之人仕，將改為必須於 7 月 30 日 14:00 – 17:00 進行預訂</p> <p>*原已預約 7 月 28 日 17:00 – 20:00 時段之人仕，將改為必須於 7 月 30 日 17:00 – 20:00 進行預訂</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>取貨順序將按照預訂人仕原始登記的預訂資格順序安排。</li> </ul> <p>*原已預約 7 月 29 日 10:30 – 13:30 時段之人仕，將改為必須於 7 月 30 日 10:30 – 13:30 進行預訂</p> <p>*原已預約 7 月 29 日 14:00 – 17:00 時段之人仕，將改為必須於 7 月 30 日 14:00 – 17:00 進行預訂</p> <p>*原已預約 7 月 29 日 17:00 – 20:00 時段之人仕，將改為必須於 7 月 30 日 17:00 – 20:00 進行預訂</p>
<p>如天文台在下午 2 時正前除下黑色暴雨警告信號，或改掛三號或以下熱帶氣旋警告信號，展覽會</p>	<p>7 月 30 日所有《星球大戰前傳: 黑帝君臨》安納金·天行者 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (100 套) 和《蝙蝠俠三部曲》小丑 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (200 套) 的公眾預訂配額將提前於 7 月 28 日預訂。</p>	<p>7 月 30 日所有《星球大戰前傳: 黑帝君臨》安納金·天行者 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (100 套) 和《蝙蝠俠三部曲》小丑 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (200 套) 的公眾預訂配額將提前於 7 月 29 日預訂。</p>



將於改發信號後兩小時重開。		
如天文台在下午 2 時正後仍未除下黑色暴雨警告信號，或改掛三號或以下熱帶氣旋警告信號，展覽會將暫停一天。	因應惡劣天氣而預訂資格改期的安排，7 月 30 日所有《星球大戰前傳: 黑帝君臨》安納金·天行者 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (100 套) 和《蝙蝠俠三部曲》小丑 1:6 比例珍藏人偶 (植髮版) (200 套) 的公眾預訂配額將更改至 7 月 31 日。	

\*以上活動安排需視乎實際情況而定，如有更改，恕不另行通知。

\*\* HOT TOYS LIMITED 及 HOT TOYS SECRET BASE LIMITED 保留一切條款及細則之修改及最終決定權。



## Hot Toys Showcase @ ACGHK 2023

### Special Arrangements for Typhoon Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning

	<b>July 28, 2023</b>	<b>July 29, 2023</b>
When Typhoon Signal No. 8 (or above) is issued or Black Rainstorm Warning is in force after 8:00 a.m.	<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Pre-order qualifications registered for this day will be rescheduled to July 30</li><li>▪ All quotas reserved on July 28 for both Star Wars Episode III: Revenge of the Sith 1/6th scale Anakin Skywalker™ Collectible Figure (350 units) and The Dark Knight 1/6th scale The Joker Collectible Figure (400 units) will be postponed to July 30</li><li>▪ Customers affected by the rescheduling due to bad weather on July 28 must follow the same designated time slot for their pre-order on July 30</li><li>▪ The rescheduling of pre-order qualifications due to bad weather will remain in effect even if the</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Pre-order qualifications registered for this day will be rescheduled to July 30</li><li>▪ All quotas reserved on July 29 for both Star Wars Episode III: Revenge of the Sith 1/6th scale Anakin Skywalker™ Collectible Figure (350 units) and The Dark Knight 1/6th scale The Joker Collectible Figure (400 units) will be postponed to July 30</li><li>▪ Customers affected by the rescheduling due to bad weather on July 29 must follow the same designated time slot for their pre-order on July 30</li><li>▪ The rescheduling of pre-order qualifications due to bad weather will remain in effect even</li></ul>



	<p>Signal No. 8 or Black Warning is canceled at any time after 8:00 a.m. on July 28</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ The pick-up order will remain according to/based on customers' original registered pre-order qualifications order</li> <li>▪ The sale of 100 sets of in-stock "Kamen Rider BLACK SUN" 1/6th scale Kamen Rider Black Sun and Kamen Rider Shadowmoon Collectible Figure will be rescheduled to July 30</li> </ul> <p>*Customers who had previously registered for time slot between 10:30am and 1:30pm on July 28<sup>th</sup> must now follow the same designated time slot between 10:30am and 1:30pm to complete their pre-order on July 30th.</p> <p>*Customers who had previously registered for a time slot between 2:00pm and 5:00pm on July 28th must now follow the same designated time slot between 2:00pm and 5:00pm to complete their pre-order on July 30th.</p> <p>*Customers who had previously registered for a time slot between 5:00pm and 8:00pm on July 28th must now follow the same</p>	<p>if the Signal No. 8 or Black Warning is canceled at any time after 8:00 a.m. on July 29</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ The pick-up order will remain according to/based on customers' original registered pre-order qualifications order</li> </ul> <p>*Customers who had previously registered for a time slot between 10:30am and 1:30pm on July 29th must now follow the same designated time slot between 10:30am and 1:30pm to complete their pre-order on July 30th.</p> <p>*Customers who had previously registered for a time slot between 2:00pm and 5:00pm on July 29th must now follow the same designated time slot between 2:00pm and 5:00pm to complete their pre-order on July 30th.</p> <p>*Customers who had previously registered for a time slot between 5:00pm and 8:00pm on July 29th must now follow the same designated time slot between 5:00pm and 8:00pm to complete their pre-order on July 30th.</p>
--	---	---



	designated time slot between 5:00pm and 8:00pm to complete their pre-order on July 30th.	
When the Typhoon Signal No. 8 has been lowered to No.3 or below or the Black Rainstorm Warning Signal is no longer in force or before 2:00p.m.	Due to the rescheduling of pre-order qualifications, all public quotas reserved on July 30 for both Star Wars Episode III: Revenge of the Sith 1/6th scale Anakin Skywalker™ Collectible Figure (100 units) and The Dark Knight 1/6th scale The Joker Collectible Figure (200 units) will be moved up to July 28.	Due to the rescheduling of pre-order qualifications, all public quotas reserved on July 30 for both Star Wars Episode III: Revenge of the Sith 1/6th scale Anakin Skywalker™ Collectible Figure (100 units) and The Dark Knight 1/6th scale The Joker Collectible Figure (200 units) will be moved up to July 29.
When Typhoon Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning Signal is cancelled after 2:00pm, the fair will remain closed.	All public quotas reserved on July 30 for both Star Wars Episode III: Revenge of the Sith 1/6th scale Anakin Skywalker™ Collectible Figure (100 units) and The Dark Knight 1/6th scale The Joker Collectible Figure (200 units) will be moved to July 31.	

\* The arrangement of the above activity will depend on the current situation. HOT TOYS LIMITED and HOT TOYS SECRET BASE LIMITED will not notify individual parties if changes occur.

\*\*HOT TOYS LIMITED and HOT TOYS SECRET BASE LIMITED reserve the rights to amend, change and suspend the terms and conditions. In the event of disputes arising out of this activity, decisions of HOT TOYS LIMITED and HOT TOYS SECRET BASE LIMITED shall be final.